
DOBRO PRIPRAVLJENI
Na svoji zadnji letošnji seji so

s e člani obdnskega sveta zveze
sindikatov zbrali v poslovni
stavbi Emone na Šmartinsid
cesti. Jedro obravnave je tvorilo
letno poročilo o deiu sindikatov v
naši občini.

Na začetku je Slavko Jakič v
imenu članov čestital predsed-
niku Andriji Vlahoviču za ne-
davno prejeto visoko odlikova-
rije, nakar je Vinko Franjo spre-
govoril o II. konferenci ZSS.

Poudaril je, da je družbeni dogo-
vtor o skupnih osnovah za oblikova-
njje in delitev sredstev za osebne dd-
hrodke in skupno porabo izredno
pcjmemben dokument in močno
oirožje v rokah sindikata. Kot tak bo
prispeval k hitrejšemu urejanju od-
nosov na tem področju. Ko je govoril
o stališčih in skfepih II. konference
ZSS glede vloge in nalog sindikatov
pri uveljavljanju načela delitve po
delu in rezultatih dela, je med drugim
dejal, da v našem gospodarstvu še
vedno obstajajo uravnilovske težnje,
kaiterim se bomo lahko uprli le z
vs«esplošno republiško akcijo.

V nadaljevanju je stekla sproščena
raizprava o osnutku poročila o delu v
letlu 1980. Obširno gradivo je na
krjatko obrazložil Andrija Vlahovir,
k fbesedi pa so se priglasili še mnogi
driugi. Med njimi naj navedemo izva-
jamja nekaterih:

Frand Pobk, član predsedstva se-
kretariata republiškega sveta ZSS:
»Poročilo je skrbno in dobro sestav-
Ijeno in kot tako dobra podlaga za
defovni program v prihodnjem letu.
Iz njega ne odseva le velika priza-
devnost sestavljalcev, marved je de-
janski presek dela občinskega sveta v
letu, ki mineva. Velika škoda bi bila,
če poročila ne bi posredovali vsem
delavcem v občini, ' '

(Nadaljevanje na 2. strani)



(Macbgevanje s 1. strani)

Jože LeskovSek. sekretar OK ZK.S
Ljubljana Moste-Polje:

»Poglabljanje samoupravljanja bo ludi
v prihodnjem obdobju osnovna dejavnost
sindikata. če se bomo hoteli upreti vsem
težavam, s katerimi se bomo srečevali.
Vsem je dobro znano, da bo stabilizacija
gospodarstva terjala od vseh nas dodatne
napore.« Potem je govorilo zaposlovanju,
kadrovski strukturi vobčini.o našem izvo-
zu, prestrukt uriranju proizvodnje, o pove-
zavi dela in sredstev, kar vse vcže osnovna
nit, tj. stabilizacijska hotenja in prizade-
vanja.

Mm> Vujinovič, član sveta: »Stanje v
odborih KS invdelegacijahjekriticno.se-

stanki so komajda sklepčni, povečati bi
morali odgovomost delegatov, nekateri
posamezniki še vedno pričakujejo, da bo
delo namesto njih samih opravil »nekdo
od zgoraj«, prizadevnejši pa ob nemar-
nosti drugih izgubljajo veseije do dela. Pri
razvijanjudelegatskega sistemačakajo sin-
dikalne delavce težke naloge. ki pa jih ni-
kakorne smemoodlagatinakasnejšičas«

Kaj bi lahko k temuše dodali? Osnovne
usmeritve se zrcalijo skozi letno poročilo.
V njem najdemo osnovne smernice tako
za delo odborov kot komisij. In kar je po-
glavitno — ne gre toliko za iskanje novih
poti, temveč za realizacijo in zagolovitev
kontinuitete. Smerje začnana, intodobro
in natančno.
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